

关于外国留学生参与 复旦大学博学奖学金评选的通知

复旦大学博学奖学金由复旦大学教育发展基金会捐资设立，用于奖励我校品学兼优的学生。我校计划 2018 学年将外国留学生纳入复旦大学博学奖学金评选范围，激励外国留学生勤奋学习、努力进取。

一、 申请资格

1. 二年级（含）以上本科生，且 2017-2018 学年为自费生。
2. 延长学习年限的学生除外，2018-2019 学年由于校际交流、实习、休学等原因不在校的学生（一学期及以上）除外。
3. 对华态度友好，在华表现优秀。
4. 遵纪守法，身心健康，全面发展。
5. 学习成绩优异。

二、 奖励名额

名额共 5 人。

三、 奖励标准

提供一次性奖励 5000 元/人。

四、 评定步骤

1. 9 月 28 日（含）前，学生提交申请材料至院系学工组。申请材料包括：《复旦大学博学奖学金申请表（外国留学生适用）》、2017-2018 学年成绩单以及其他有关支撑材料。

2. 10 月 12 日（含）前，各院系提交通过院系初审的学生申请材料提交至外国留学生工作处。各院系至多推荐 1 人。推荐名单应在院系范围内公示至少 5 个工作日。

3. 外国留学生工作处将进行复审，于 10 月 22 日（含）对复审通过名单进行公示，并报学校奖（助）学金评审委员会评审，确定获奖名单。

4. 最终解释权归外国留学生工作处所有。

五、 联系方式

联系人：庄稼

电话：65643413

办公地点：外国留学生工作处 106 室

外国留学生工作处

2018 年 9 月 25 日

Notice for Fudan University

Boxue Scholarship Application for International Students

Boxue scholarship, sponsored by Education Development Foundation of Fudan University, is to award students which are excellent both in studies and conduct. In 2018, international students can also apply for the Boxue scholarship as an encouragement for international students to learn harder and achieve more.

1. Eligibility

- 1) Second year or above undergraduate student. Self-support in 2017-2018 academic year.
- 2) Except those who postpone the graduation and those who are not at university for 2018-2019 academic year due to internship, exchange program, etc. for one semester or longer.
- 3) Have a nice attitude towards China and perform well.
- 4) Observe all legislations and have an overall development.
- 5) Excellent performance in studies.

2. Number of Candidates

Up to 5 candidates.

3. Value of Scholarship

5000 yuan for each student.

4. Application and Evaluation

- 1) Students should submit application materials to the students' affairs office at their departments no later than Sept. 28. Application materials include: Fudan University Boxue Scholarship Application Form (International Students), transcript for 2017-2018 academic year and other materials related to support their application.
- 2) Each department should hand over recommended students' application materials to International Student Office no later than Oct. 12. Each

department can only nominate one student. The recommendation should be published for at least 5 working days.

3) International student office will evaluate those application materials and publish the name list of qualified candidates from Oct. 22, and submit to the University Scholarship Evaluation Committee to determine the final name list.

4) International Students Office reserves right of final interpretation.

5. Contact

Miss Zhuang Jia

Tel: 65643413

Office: Room 106, International Student Office

International Student Office

2018-9-25